
    ÄRENDE 13 
    vid styrelsemöte 2009-12-03 
 
 
Till 
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
 
 
 
 
 
Anställning av miljöchef 
 
Stockholmshem var ett av landets första bostadsföretag med att utveckla ett miljöledningssystem och att certifiera 
sig enligt den internationella miljöstandarden ISO 14001. Trots att miljöarbetet inom bolaget idag har mycket hög 
prioritet saknas en strategisk drivande funktion. Miljöarbetet kräver idag mer tid och engagemang än för bara ett 
par år sedan varför vi föreslår att bolaget tillsätter/anställer en miljöchef. Miljöchefen föreslås rapportera direkt till 
VD och kommer att vara adjungerad i bolagets ledningsgrupp. 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att   ge VD i uppdrag att anställa en miljöchef  
 
 
Stockholm 2009-11-23 
 
 
 
Ingela Lindh 


